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Ik denk dat we nu niet anders kunnen dan uitgaan van de cijfers uit de startnotitie. Dus knokken voor die 22.000 en uitgaan van

verwachting [EE Harder krijgen we het niet vrees ik.

Ik zal vraag over werkgeversverklaring ff via covid-team stellen.

Van: JEE @denederiandseggz.n I>

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 13:26

@minvws.nl>. )

) @minvws.nl>; JE BEI @denederlandseggz.nl>
Onderwerp: RE: cijfers aantallen vaccinatie

a:

Volgens mij zit het grote verschil idd in de BW medewerkers die wij aanvankelijk nog tot de Wmo groep rekenden. Verder is het

aantal forensisch iets groter dan aanvankelijk gedacht.

De cijfers zijn gebaseerd op de ons bekende cijfers, met hier en daar een aanname die misschien iets anders kan uitpakken.

Voorbeeld:

-  Verdeling medewerkers intramuraal en ambulant hebben we gebaseerd op de opgave van een aantal lidinstellingen. Dat

kan regionaal net iets anders uitpakken en wellicht op het totaal ook een kleine vertekening geven. Maar geen grote

verwacht, ik.

- De 3500 uit de ouderenpsychiatrie zijn gebaseerd op de 7.000 uit de cijfers van de NZA, waarbij we uitgaan van een

gemiddeld traject van een half jaar voor deze groep. EEE heeft dit ooit zo voorgesteld, misschien herinnerjij je dat nog).

Mag ik van de gelegenheid gebruik maken om een wedervraag te stellen? Gaat over de lockdown.

Wij vernamen in de VNO/NCW/MKBNL overleg dat er een format komt van rijkswege voor de werkgeversverklaring. Het zou niet

de bedoeling zijn dat werkgevers hiervoor hun eigen document gebruiken. We hebben dat echter op de officiele websites nog niet

bevestigd gezien. Weet jij hoe dit zit? Of bij wie ik hiervoor te rade kan?
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Verzonden: donderdag 21 januari 2021 12:26

Aan: <JERLl @denederlandseggz.nl>
CC:

,
15 ) <BEREEN@ minvws.nl>

Onderwerp: cijfers aantallen vaccinatie

.

Even een check vraag bij jou. We hebben via RIVM jullie startnotitie voor de prioritaire vaccinatie gekregen.

De cijfers daarin tellen op tot een hoger aantal dan we in de januari brief op basis van jullie info hadden opgenomen. In plaats
van 85.000 mensen (60.000 patiénten en 25.000 medewerkers) komen we nu op 107.000 mensen.

Heb jij een beeld bij de oorzaak van dit verschil? Wij denken dat het komt doordat er nu een grote groep BW medewerkers wordt

opgevoerd. Hoor graag hoe jij dit ziet.

Wij doen natuurlijk ons best om dit verhaal intern te verder te brengen. Daarbij voor ons belangrijk:

- Zijn dit echt de mensen die in de prioritaire groep horen?
- Zijn deze cijfers stabiel? Het zou natuurlijk ongelukkig zijn als we volgende week met een ander aantal de boer op

moeten.

We horen het graag.

Groet, JR


